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Informacja o Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Turawie 

w tekście łatwym do czytania 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej jest w Turawie przy ulicy Opolskiej 39c. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do budynku wejdziesz z lewej strony budynku Urzędu Gminy Turawa.  

To główne wejście do Ośrodka. 

Do Ośrodka wejdziesz po 5 stopniach schodów. Schody mają poręcze. 

Jeśli poruszasz się na wózku możesz wjechać do ośrodka wejściem przez 

Urząd Gminy. 
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Przed budynkiem Ośrodka znajduje się parking.  

Na parkingu są wyznaczone miejsca dla osób z niepełnosprawnością. 
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Tak wygląda logo Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Turawie: 

 

 

 

 

 

 

Czym zajmuje się Ośrodek? 

• udziela pomocy osobom i rodzinom z powodu ubóstwa, sieroctwa, 

bezdomności, bezrobocia, niepełnosprawności, długotrwałej lub ciężkiej 

choroby, przemocy w rodzinie, potrzeby ochrony macierzyństwa lub 

wielodzietności, 

• wspiera rodziny niepełne i wielodzietne w usamodzielnianiu się oraz integracji 

ze środowiskiem, 

• przyznaje i wypłaca świadczenia, 

• wykonuje pracę socjalną, 

• rozwija nowe formy pomocy, 

• udziela wsparcia seniorom, 

• przyznaje zasiłek rodzinny, fundusz alimentacyjny, świadczenie rodzicielskie, 

świadczenie pielęgnacyjne, zasiłek pielęgnacyjny, jednorazową zapomogę z 

tytułu urodzenia dziecka, specjalny zasiłek opiekuńczy, kartę dużej rodziny, 

dodatek osłonowy, świadczenie za życiem. 

• udziela pomocy rodzinom zastępczym, 

• udziela dofinansowań dla osób niepełnosprawnych, 

• współpracuje z organizacjami pozarządowymi. 
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Jesteśmy dostępni dla osób z niepełnosprawnościami. 

 

Podczas wizyty w Ośrodku zawsze możesz korzystać z pomocy dowolnie 

wybranej przez siebie osoby, która będzie Ci towarzyszyła w celu 

ułatwienia komunikacji.  

 

Do budynku możesz wejść z psem asystującym.  

 

Do Ośrodka wchodzisz wejściem głównym. 
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Po lewej stronie jest biuro. W biurze pracownik odpowie na Twoje 

pytania i udzieli Ci informacji gdzie możesz załatwić sprawę.   

 

 

Żeby skontaktować się z nami:  

 
Wyślij list na adres:  

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Turawie 

ulica Opolska 39c, 45-045 Turawa 

lub e-puap: https://epuap.gov.pl/wps/portal   

 

Zadzwoń pod numer:  77 421 22 29 
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Wyślij maila na adres: gops@turawa.pl  

 

 

 

 

 

 

Przyjdź osobiście. Pracujemy w poniedziałek od 08:00-16:00,  
a od wtorku do piątku od 07:00 do 15:00  
           
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

W tekście są piktogramy zrobione dla ARASAAC. Ich autorem jest Sergio Paolo, a 

właścicielem – Rząd Aragonii. www.arasaac.org 


